
 
 
Referat af  

 

Bestyrelsesmøde i Strandkirkefællesskabet  
 
Tirsdag den 20. maj 2025 kl. 19.00 i Strandkirken i konfirmandstuen  

 
Tilstede: Kristian Øhrstrøm, Camilla Blay, Carsten Wredstrøm, Jesper Johansen, Henrik Wessing og Peter 
Bæk. 
 

 Hvad Emne 

 
1.  Beslutning Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 
2.  Beslutning Indkomne forslag 

Der var indkommet 4 forslag, som bestyrelsen behandlede:  

• Vedrørende færdiggørelse af Ana og Lorenzos hus på Filippinerne 
besluttede bestyrelsen at udsætte behandlingen til næste møde. 

• Der udestår tinglysning af jordstykke på Filippinerne, hvilket bestyrelsen 
er positive overfor, men afventer konkret beløb før beslutning. 

• Forslag om støtte af en ungdomskonference på Sri Lanka blev drøftet. Det 
blev vurderet, at der for nuværende ikke er tilstrækkelig forankring i 
menigheden. Samtidig har tidspunktet for konferencen fundet sted. Det 
udelukkes ikke at støtte på et senere tidspunkt, hvis der kommer en 
bredere forankring i menigheden. 

• Bestyrelsen godkendte at støtte op om ansøgning, hvor 4 tidligere 
indsatte kommer med på sommeroase. Ansøgningen støttes med op til 
kr. 12.380. 
 

3.  Beslutning Rapport fra administrator og forretningsudvalg 
Bestyrelsen blev præsenteret for økonomioversigt med indtægter og udgifter 
frem til 30. april 2025. Det ser forventeligt ud og bestyrelsen tog 
orienteringen til efterretning.  
 
Bestyrelsen gennemgik forslag til uddelinger fra giverne, og godkendte 
uddeling af kr. 600 til Kristent Pædagogisk Institut. 
 
Bestyrelsen blev orienteret om Indsamlingsoversigt (tidl. Kollektoversigt) samt 
bevillingsoversigt. Begge blev taget til efterretning.  
 
Bestyrelsen godkendte følgende uddelinger: 
kr. 25.000 til Amazing Gospel 
kr. 62.500 til AlphaDanmark  
kr. 105.000 til Kirke På Vej 
kr. 40.000 til SAT7 (fratrukket 250 euro, som allerede er betalt) 

 
 
 
 



 
4.  Beslutning Budget 2025 

Bestyrelsen gennemgik opdateret budget 2025. Det reviderede budget blev 
godkendt med den bemærkning at beløbet til ASSI ikke er endeligt godkendt, 
men afventer tilsagn fra andre kirker.   
 

5.  Drøftelse Projektgennemgang 
Bestyrelsen gennemgik porteføljen af partnerskaber og projekter:  
ASSI, Cuba, Kirke På Vej, Sat-7, Efteruddannelse, Kurser, Dansk Oase, Alpha 
Danmark, Fængsels-Alpha, Mission Øst, Nigeria, Mercy Outreach, Diakoni, 
Ana og Lorenzo, Ghana. 
 
Det blev vurderet at der er en god mangfoldighed af projekter, som spænder 
bredt. Der er en god forankring af projekter hos forskellige personer i 
menigheden. 
 
Der er særlig opmærksomhed omkring Mercy Outreach, hvor den senere tids 
udvikling betyder at det ikke er muligt at støtte Myanmar og det endnu ikke 
er helt klart hvilke aktiviteter der kan støttes i Kina og Nepal. Formanden 
kontakter Mercy Outreach for at få mere information.   
 
Bestyrelsen drøftede en skabelon for løbende rapportering på projekter, som 
med forbedringsforslag fra bestyrelsen bringe i anvendelse på mindre 
projekter. 
 
Bestyrelsen drøftede guidelines for evaluering af nye projekter. Der kom flere 
gode input, og det blev besluttet at arbejde videre med disse guidelines frem 
mod næste møde. Dokumentet deles, så alle kan skrive deres forslag ind i 
dokumentet.  
 

6.  Beslutning GDPR – datasikkerhed 
Bestyrelsen fik forelagt opdateret behandlingsfortegnelse og privatlivspolitik. 
Begge dele blev godkendt.  
 

7.  Drøftelse Årsmødeevaluering 
Bestyrelsen vurderede overordnet at det havde været et godt årsmøde. 
Forslag fra årsmødet om at støtte op om kurser der kan fremme flere frivillige 
til teknik-tjenesten blev modtaget positivt. Det vurderes at de pt. ikke er 
midler der mangler til rekrutteringsarbejdet, men hvis det skulle blive 
tilfældet senere, er bestyrelsen positivt indstillet.    
 
Bestyrelsen drøftede modellen for årsmødet, og der var enighed om at afsøge 
en model næste gang, hvor der er ikke er direkte deltagelse i gudstjenesten, 
men gerne hvor dagens prædiken tager farve af årsmøde / givertjeneste. 
Selve årsmødedelen skal tilrettelægges, så der vil være en bredere tiltrækning 
og kan tiltrække flere børnefamilier fx med grill / churchburger m.m.   
  

8.  Drøftelse Evaluering af ”Rejs 1 time til ….” 
Bestyrelsen fandt, at der havde været god tilslutning og god respons på 
arrangementerne. De er med til at skabe løbende ejerskab og info om SKF og 
projekter. Det fungerer godt med den praktiske ramme oppe i salen 



 
Bestyrelsen ønsker at fortsætte konceptet i næste vinter-sæson fra oktober 
2025.  
 

9.  Drøftelse  Principper for håndtering af arv 
Boet efter Arne Rasmussen forventes afsluttet i løbet af de næste måder, og 
bestyrelsen blev orienteret om en foreløbig skitse for arven og 3 mulige 
principper for anvendelse arven. Frem mod næste bestyrelsesmøde i 
september, vil der blive udarbejdet et forslag som afspejler model 1 og 2.   
 

10.  Orientering Meddelelser – siden sidst ved alle 

• Kristian orienterede om møder med ASSI, hvor der blev delt opdateringer 
omkring de 2 projekter vi støtter. Der er god udvikling. Det danske 
netværk mødes i morgen, og der arbejdes bl.a. med en nye konference. 

• Peter fortalte om Præstenyt, herunder nyt omkring provstiskyen. Det 
tyder ikke på at den nye budgetmodel kommer til at betyde store 
ændringer.   

• Kristian orienterede om huseftersyn på Degnevænget og de planlagte 
vedligeholdelsesaktiviteter i 2025, hvor der blandt andet skal skiftes to 
vinduespartier, males og plantes hæk i samarbejde med naboen.  

• Kristian fortalte om nyt fra Nigeria, hvor sikkerhedssituationen desværre 
stadig gør det usikkert at rejse på besøg.  

• Nyt fra bogsalget, hvor Jesper Hansen blandt andet arbejder med at få 
mere cafe stemning, med nye møbler, ny indretning og en kaffemaskine 
så man kan drikke en god kop kaffe samtidig med at man kan læse og 
købe en bog. 

 

11.   Eventuelt 
Intet. 

 

 

 


